



PROXY VOTING FORM

Voting members (Full or Life members) of the Canadian Association of Career Educators and Employers who are unable to attend the Annual General Meeting may exercise their voting rights by means of proxy. Only voting members (Full or Life members) are entitled to complete a proxy voting form to give a nominee permission to vote on their behalf; nominees must also be voting members in good standing.

The proxy voting form below will give your nominee permission to vote on all questions raised at the Annual General Meeting. If you wish to limit your proxy to one or more questions, or to instruct your nominee as to the manner in which your vote is to be cast, you must so indicate in writing at the bottom of the proxy voting form.

The proxy voting form must be deposited with the Executive Director prior to the time of voting via e-mail (info@cacee.com) to the CACEE National Office.

Canadian Association of Career Educators and Employers

PROXY

The undersigned voting member of the Canadian Association of Career Educators and Employers hereby

appoints _____ of _____

(if no other name appears, the President of CACEE) as the nominee of the undersigned to attend and act at the Annual General Meeting of Members of the said Canadian Association of Career Educators and Employers to be held Tuesday June 13th, 2023 at 12:00 p.m. EDT and at any adjournment or adjournments thereof in the same manner, to the same extent and with the same power as if the undersigned were present at the said meeting or such adjournment or adjournments thereof.

Dated at _____, this _____ day of _____, 2023.

Name of Voting Member (Please Print)

Signature of Voting Member



FORMULAIRE DE PROCURATION

Les membres votants de l'Association canadienne des spécialistes en emploi et des employeurs qui sont dans l'impossibilité d'assister à l'Assemblée générale annuelle peuvent exercer leur droit de vote par procuration. Seuls les membres votants (les membres à part entière ou les membres à vie) peuvent se prévaloir du privilège de remplir un formulaire de procuration pour permettre à un mandataire de voter en leur nom. Le mandataire doit de plus être un membre en règle de l'Association.

Le formulaire de procuration ci-dessous permettra à votre mandataire de voter sur toutes les propositions faites à l'Assemblée générale annuelle. Si vous désirez limiter votre procuration à une ou plusieurs propositions, ou indiquer à votre mandataire comment voter à votre place, vous devez l'indiquer par écrit sur le formulaire de procuration.

Le formulaire de procuration doit être envoyé au directeur général avant le moment du vote. Il peut donc être envoyé par courriel (info@cacee.com) au bureau national de l'ACSEE.

Association Canadienne des Spécialistes en Emploi et des Employeurs

PROCURATION

Le soussigné, membre votant de l'Association canadienne des spécialistes en emploi et des employeurs

nomme _____ de _____

(si aucun nom n'est inscrit, la présidente de l'ACSEE) à titre de mandataire du soussigné pour assister et agir à l'Assemblée générale annuelle des membres de ladite Association canadienne des spécialistes en emploi et des employeurs, mardi le 13 juin 2023, à 12h 00, et à tout ajournement ou ajournements de cette assemblée, de la même manière, dans la même mesure et avec les mêmes pouvoirs, que si le soussigné était lui-même présent à ladite assemblée, à l'ajournement ou aux ajournements de cette dernière.

Signé à _____, ce _____ jour de _____ 2023.

Nom du membre votant
(en caractères d'imprimerie)

Signature du membre votant